

Date: 24 Decem	ber 2025	التاريخ : 24 ديسمبر 2025	
M/s Boursa Kuwait		السادة الأفاضل / شركة بورصة الكويت المحترمين	
			تحية طبية وبعد ،،،
Subject: Disclosure Related to Legal Cases		الموضوع: افصاح بشأن الدعاوى والأحكام	
Reference to the above-mentioned subject; Agility Public Warehousing Company would like to announce material information as per the below template:		بالاشارة الى الموضوع اعلاه، تود شركة أجيليتي للمخازن العمومية أن تفصح عن معلومة جوهرية وفقاً النموذج أدناه:	
Date	23/12/2025	2025/12 / 23	التاريخ
Name of Listed Company	Agility Public Warehousing Company K.S.C.P. ("Makhazen")	شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع (مخازن)	اسم الشركة المدرجة
Case Number	6592/2024 Commercial Civil General Government/23	2024/6592 تجاري مدني كلي حكومة/23	رقم القضية
Electronic Number	242727960	242727960	رقم القضية الآلي:
Case Subject Matter	A lawsuit seeking to obligate Agility Public Warehousing Company to pay the administrative authority an amount of six million eight hundred ninety-nine thousand eight hundred two Kuwaiti Dinars and five hundred forty fils (KD 6,899,802.540) for Contract No. (157) in South Amghara area, representing the difference in the allocation price of KD 3 per square meter for the period from 1/4/2016 to 30/6/2018, in addition to expenses.	دعوى الزام شركة أجيليتي بأن تؤدي للجهة الإدارية مبلغ 6899802.540 د.ك "ستة مليون وثمانمائة وتسعة وتسعون ألفاً وثمانمائة واثنان ديناراً وخمسمائة وأربعون فلساً" عن عقد التخصيص رقم (157) بمنطقة جنوب أمغرة، وذلك عن فرق سعر التخصيص عن المتر المربع "مبلغ 3 دينار" عن الفترة من 1/4/2011 حتى 2018/6/30 مع المصروفات.	موضوع القضية
Judgment	23/12/2025	2025/ 12 / 23	تاريخ الحكم
Date Court that	Court of First Instance – Commercial	محكمة أول درجة "المحكمة الكلية" تجاري مدني	المحكمة التي
issued the Judgment	Civil General Government/23	كلي حكومة/23	أصدرت الحكم
Parties of the Case	The Director of the Public Authority for Industry (in his capacity) against Agility Public Warehousing Company K.S.C.P.	مدير الهيئة العامة الصناعة بصفته ضد شركة أجيليتي المخازن العمومية	أطراف الدعوى
Judgment is in favor of	The Director of the Public Authority for Industry (in his capacity)	مدير الهيئة العامة للصناعة بصفته	الحكم لصالح
Concluding Judgment of the Court of First Instance	The Court ruled that the defendant shall pay the claimant, in his capacity, an amount of six million one hundred thirty-five thousand twenty-five Kuwaiti Dinars and four hundred fils (KD 6,135,025.400), and ordered the defendant to bear the legal expenses and an amount of KD 50 as attorney's fees, and rejected all other claims.	حكمت المحكمة بإلزام المدعى عليها أن تؤدي للمدعى بصفته مبلغ 6135025.400 د.ك "ستة ملايين ومائة وخمسة وعشرون ديناراً وأربعمائة فلس"، وألزمت المدعى عليها المصروفات ومبلغ خمسين ديناراً مقابل أتعاب المحاماة، ورفضت ما عدا ذلك من طلبات.	منطوق الحكم أول درجة
Concluding Judgment of	-	-	منطوق حكم الاستئناف



the Court of Appeal			
Concluding		-	منطوق حكم التمييز
Judgment of			التمييز
the Court of			
Cassation			ا و گاه د د د د
Potential	The judgment was issued by the Court of	الحكم صدر من محكمة أول درجة وليس له آثار سلبية	الأثر المتوقع على
Effect of the	First Instance and does not have any	على البيانات المالية للشركة في الوقت الحالي حيث	الشركة نتيجة الحكم
Judgment on	negative impact on the Company's	أن الشركة ستقوم بالطعن عليه.	
the Company	financial statements at the present time		
	as the company will appeal this		
	decision.		
Best Regards,		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير ،،،	
Investors Relat	ion Department	ادارة علاقات المستثمرين	

نسخة الى هيئة أسواق المال